
Styremøte hovedstyret | REFERAT 

06.03.2024 | 19.00 – 20.30 |  Servicebygget Børstad  

Møte innkalt av Kjell Senumstad 

Møtetype  Styremøte 

Tilrettelegger Andrea Falkenhem 

Referent  Andrea Falkenhem  
 

 Tilstede: Kjell Senumstad, Wenche Irene Holen, 
 Mari Stenersen, Eskil Ervik og Andrea Falkenhem.  
 
 Meldt frafall: Renate Arnolda Mosesen 

 

SAKSLISTEEMNER 

 Sak  A (06.03.24) Godkjenning av protokoll fra 14.02.24 | Kjell Senumstad 

Protokollet ble gjennomgått fra 14.02.24 og punktet om oppdatering av lov er ikke fulgt opp.   

  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Følge opp oppdatering av vår lov  Kjell Senumstad 13.03.24 

   

   

Sak B (06.03.24) Årsregnskap 2023 |Wenche Irene Holen 

Wenche gikk igjennom årsregnskapet for hovedlaget for 2023.  
Hovedlaget går fortsatt i underskudd, men mindre enn i fjor.  
 
Hovedlaget må se på utgifter og fordele de på en annen måte.  

Årsregnskapet ble enstemmig godkjent og signert.  
 

Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

    

 
Sak C (06.03.24) Økonomisk årsberetning| Wenche Irene Holen  

Wenche gikk igjennom årsberetning og mellomværende mellom gruppene.  
Den økonomiske årsberetningen ble enstemmig godkjent.  
  

Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

    

 



Side 2 

Sak C (06.03.24) årsmøte | Kjell Senumstad 
 
I fjor manglet det forretningsorden i dokumentene som ble lagt ut i forkant av årsmøtet. 
Hovedstyret passer på at det kommer med i år.  
 
Hovedlager er enige om forslaget for hvem som skal sitte i val gkomiteen neste år. Kjell tar kontakt 
med de det gjelder.  

 

Dette må ligge på nett i forkant av årsmøtet:  
Saksliste  
Saker 
Årsberetning 
Medlemskontingent 
Beretning kontrollutvalg  
Beretning revisor  
Budsjett 
Org. plan  
 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Sende nomineringer til Mari og Eskil 
Kontakte kandidater til valgkomiteen 

Andrea Falkenhem 
Kjell Senumstad 

13.03.2024 

13.03.2024 

   

   

Sak D (06.03.24) Inkommende sak fra svømming og turn | Kjell Senumstad 

 

«Gruppestyret i svømming, stup og triatlon sammen med gruppestyret i Turn er bekymret for kostnaden 
knyttet til det nyvalgte regnskapsleverandøren. Vi har mottatt månedlige regninger som er langt høyere enn 
det vi opplever at vi var forespeilet når denne leverandøren ble valgt. Vi har sett på den informasjone n som ble 
lagt frem av arbeidsgruppa, og kostnadene som her er skissert er langt unna de regningene som vi har mottatt.  
Vi har fått informasjon at hele HIL med alle grupper betaler 77.000 kroner for januar. Riktignok er januar en 
måned hvor regnskap skal klargjøres for revisjon. Turn har fått en regning på 17.000 for januar, og svømming 
ligger på 8676 for januar. Tidligere har vi hatt regninger for 11.000 kroner. Vi har også en kasserer som gjør 
mye av jobben. For oss i gruppestyret er det svært uforutsigbart med disse regningene, og vi forstår heller ikke 
hvordan summene kan komme opp i den størrelsesorden som har vært.  

Dersom kostnadene fortsetter på denne måten, ville det vært langt mer forutsigbart og bærekraftig å ansette 
en i Hamar idrettslag for å utføre dette arbeidet. Vi ber om at hovedlaget inviterer gruppelederne til et møte 
hvor vi sammen kan gjennomgå disse utfordringene. Vi har behov for en mer forutsigbar avtale og mener at 
dersom kostnadene forblir på dette nivået, må det gjøres en ny vurdering på leverandør.» 

 

Hovedlaget deler bekymring med turn og svømming og starter med å gå i dialog med Sparebank1. Det 
er satt opp møte mandag 11.03.24.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Møte med SB1 Andrea og Wenche  11.03.24 

 



Side 3 

Sak E (06.03.24) Vikingskipet | Eskil Ervik 

Eskil har sendt enighetsprotokollen til juridisk vurdering i NIF. Det sås tvil om at det ikke står kunstis i 
enighetsprotokollen, men de ser ellers ikke noen grunn til at den ikke skal være gyldig.  
Vi har bedt om innsyn i saker som Hamar kommune har vært grunnlag til at enighetsprotokollen ikke 
skal være gyldig.  
Eskil har hatt møte med Jane Meyer som er enig i at det er svevende tall for is i Vikingskipet.   
 

På grunn av mye usikkerhet om nasjonalanlegg prøver skøyteforbundet nå å flytte vm i 2025 fra Hamar 
til Stavanger. 
 

Eskil kaller inn til møte i neste uke med aktuelle personer som skal jobbe sammen med han om dette.  
Hovedstyret er åpne for innspill til aktuelle personer.   

 
 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Kalle inn til møte Eskil Ervik 12.03.2024 

   

   

 

 

 

 

 

 

 


